
Tour Code: JQQ-8

JAPAN
日本

6D4N

日本本州游
(神户/大阪/京都/奈良)

JAPAN HONSHU (OSAKA/KOBE/KYOTO/NARA)

Sequences of Itinerary are
subject to local arrangement.
行程次序, 以当地旅社安排为准。

Todai-ji Temple
东大寺

Osaka Castle
大阪城堡

Fushimi Inari Taisha
稻荷神社

Todai-ji Temple
东大寺

Osaka Castle
大阪城堡

Fushimi Inari Taisha
稻荷神社

Arashiyama
岚山风景区



SCHEDULE:

Special Cuisine:
 Fried Pork Steak Set
 Japanese Set

TOURIST ATTRACTIONS:

 Todai-ji Temple - is one of Japan's most famous and historically significant temples
and a landmark of Nara. The temple is a listed UNESCO World Heritage Site as "Historic
Monuments of Ancient Nara", together with seven other sites including temples, shrines
and places .the Big Buddha Hall is the world's largest wooden building, despite the fact
that the present reconstruction of 1692 is only two thirds of the original temple hall's size.

NARA

 Osaka Castle (Photo Stop) - it is one of Japan's most famous castles.

 Osaka Museum of Housing and Living - is a remarkable facility located in the
northeastern part of the Kita Area. The museum has re-created buildings and streets that
show what life was like in Osaka in the past. A model of the entire city during the Edo
Period, the only one of its kind in Japan, is housed in the building. Visitors can learn all
about Osaka's development, experiencing via interactive exhibits the different ways of life
in the city during different periods of its history.

 Tenjinbashisuji Shopping Street - It is said to be the longest in Japan. Once inside
the arcade, approx. 600 stores; old-fashioned diners, delicatessen, knife shops of long
tradition, a tea store established in 1868, tofu, croquettes, chinaware and kimono.

OSAKA

 Ku-Masamune Sake Brewery - It is a museum of Sake that tells you the secret of
traditional sake brewing techniques of the Tanba region. You can also try tasting different
kinds of sake here for free.

 Kobe Kitano Museum - was established as a place where foreigners could live and
trade, the beautiful, well-designed streets look just like something from a story book.

KOBE

 Kyoto Kiyomizu Temple - The temple is renowned for its construction which uses no
nails to support the elaborate wooden structure of the main hall. And with a quaint old lane 
lined with pottery shops lead up to this famous temple.  - Nishijin Textile Centre (Kimono
Show) - Here you can find a great variety of works created in the Nishijin Spirit, like
Kimono & Kimono Sashes. And you could enjoy a Kimono show in the centre.

 Heian Shrine - a brightly coloured shrine with its vermilion pillars and green roof, and
its enchanting inner gardens and ponds, reflects the elegance of life in the ancient
Japanese court.

 Fushimi Inari Shrine - is the most important of several thousands of shrines dedicated 
to Inari. famous for its thousands (over 10,000) of closely-spaced orange torii gates that
wind over the hills of Inariyama beyond the entrance to the shrine. Inari was seen as the
patron of business, and merchants and manufacturers have traditionally worshipped Inari.

 Arashiyama - is a pleasant, touristy district in the western outskirts of Kyoto. The area
has been a popular destination since the Heian Period (794-1185), when nobles would
enjoy its natural setting. the famous movie Crouching Tiger Hidden Dragon was partially
filmed. The Togetsukyo Bridge is Arashiyama's well known, central landmark.

KYOTO

Hotel 4 Nights:
 Hotel Plaza Osaka or similar class x 4 Nights

D1 DEPARTURE OSAKA
(MOB)

D6 OSAKA 
DEPARTURE (B/MOB)

 Todai-ji Temple
 Ku-MasamuneSake Brewery
 Kobe Kitano Museum
 Kobe Harborland

D2 ARRIVAL OSAKA/NARA/
KOBE/OSAKA (-/L/D)

 Kyoto Kiyomizu Temple
 Heian Shrine
 Japanese Tea Ceremony
 Fushimi Inari Taisha
 Arashiyama

D3 OSAKA/KYOTO/
OSAKA (B/L/D)

 Free & Easy

D4 OSAKA
(B)

 Osaka Museum of Housing and Living
 Tenjinbashisuji Shopping Street
 Osaka Castle (Photo Stop)
 Rinku Town Outlet 

D5 OSAKA
(B/L/D)

Osaka Museum of Housing and Living
大阪人居博物馆(大阪生活今昔馆)

Heian Shrine
平安神宫

Kitano-ijinkan Old Foreign Settlement
神户异人馆

Osaka Museum of Housing and Living
大阪人居博物馆 (大阪生活今昔馆)

Heian Shrine
平安神宫

Kitano-ijinkan Old Foreign Settlement
神户异人馆

Ku-MasamuneSake Brewery
神户菊正宗清酒工厂

Rinku Town OutletKu-MasamuneSake Brewery
神户菊正宗清酒工厂

Rinku Town Outlet

Optional Tour: Miyama Kayabuki-no-Sato, Nishiki Market, Shinsaibashi. JPY10,000 Per Person
[The below optional price is based on the number of participants; And for child price are same as the adult price (Except infant who does not occupy the seat)]

 Ramen Set
 BBQ Buffet



 东大寺 - 被列入《世界遗产名录》的东大寺是公元728年遵照重视佛教的圣武天
皇圣旨建造的。东大寺是全国68所国分寺的总寺院，据说是因为建在首都平城
京以东，所以被称作“东大寺”。正面宽度57米、深50米的世界最大的木造建
筑东大寺大佛殿内，放置着高15米以上的佛像。

奈良

 大阪城堡 - 是大阪的象征，它包括十三处被日本政府立为重要文化遗产的建筑。
 大阪人居博物馆 (大阪生活今昔馆) - 是位于北部地方东北部的一座颇具特色的博

物馆。该馆内的建筑物和街道模型再现了大阪人过去的生活。博物馆内收藏了
一座江户时代大阪的城市模型，这也是日本唯一一座保留下来的城市模型。来
这里参观的游客们可以透过陈列品来想像不同历史时期人们的生活方式，从而
全面地了解大阪的发展历程。

 天神桥筋商店街 - 是日本第一长的商店街。 天神桥从1丁目到7丁目，细长的商
店街里琳琅满目，不仅有适合边走边吃的零食、超级便宜的服装店、大阪特色
杂货店和居酒屋等约600余间店铺。

大阪

 神户菊正宗清酒工厂 - 菊正宗创业日本年号万治2年。它的历史悠久，是日本清
酒界的老牌企业之一。

 神户异人馆 - 是明治开港后，移住到神户的外国人因怀念祖国家乡，把房屋盖在
了海边的高台上，隔海相望，久而久之这里就形成了颇具西洋风格的建筑群，
其中三角屋顶上的风见鸡是其特徵的「风见鸡馆」乃最有代表性建筑。 

神户

 清水寺 - 历史悠久的寺庙，整座建筑完全不用铁打钉琐。沿途坡道两旁是日式古
老建筑及商店，摆满了各种各式的日本手工艺品，陶瓷，日本娃娃等，不胜枚
举。

 平安神宫 - 建造於 794 平安神宫年间，它是京都首建的皇宫。在神宫后院有一座
非常宽大并且景色怡人的公园。

 稻荷神社 - 每年都有大量的香客前来神社祭拜求取农作丰收、生意兴隆、交通安
全，使得该神社成为京都地区香火最盛的神社之一。另外，起源于江户时代的
习俗，前来此地许愿的人们往往会捐款在神社境内竖立一座鸟居来表达对神明
的敬意，使得伏见稻荷大社的范围内竖有数量惊人的大小鸟居，而以「千本鸟
居」之名闻名日本全国乃至于海外。目前现存的鸟居，最早可以追溯到明治年
间。

 岚山风景区 - 平安时代是王朝贵族宅邸的聚集地，保留下了许多平安王朝的遗韵
。是著名李安导演的电影《卧虎藏龙》的取景地。岚山地区有不少餐饮老铺、
和果子屋以及可爱的杂货店，还可以租赁和服，还有岚山的地标- 渡月桥。

京都

精简行程： 观光景点：

第二天 抵达 大阪/奈良/神户/大阪 (-/午/晚餐)

 东大寺
 神户菊正宗清酒工厂
 神户异人馆
 神户渔人码头

第三天 大阪/京都/大阪 (早/午/晚餐)

 清水寺
 平安神宫
 茶道体验
 稻荷神社
 岚山风景区

第四天 大阪 (早餐)

 自由活动

第五天 大阪 (早/午/晚餐)

 大阪人居博物馆 (大阪生活今昔馆)
 天神桥筋商店街
 大阪城堡 (外观)
 Rinku Town Outlet

第六天 大阪 回程 (早餐/机上用餐)

第一天 启程 大阪 (机上用餐)

Todai-ji Temple
东大寺

Kiyomizu Temple
清水寺

Tenjinbashisuji Shopping Street
天神桥筋商店街

Todai-ji Temple
东大寺

Kiyomizu Temple
清水寺

Tenjinbashisuji Shopping Street
天神桥筋商店街

Kobe Harbour Land
神户渔人码头

Arashiyama
岚山风景区

Kobe Harbour Land
神户渔人码头

Arashiyama
岚山风景区

风味餐:
 拉面定食
 烧肉任食

 炸猪扒定食
 日式定食

酒店住宿4晚:
 大阪广场酒店或同级 x 4晚

自费行程：美山町合掌村、锦市场、心斋桥、道顿堀 。JPY 10,000/人
【价格以参加人数为准；小孩价格与成人同价 (除婴儿外，手抱婴儿不占座位不收费)】      



Spring 春季
3月 – 5月
Mar to May
20℃ - 6℃

Summer 夏季
6月 – 8月
Jun to Aug
28℃ - 19℃

Autumn 秋季
9月 – 11月
Sep to Nov
25℃ - 10℃

Winter 冬季
12月 – 2月
Dec to Feb
13℃ - 3℃

日本 JAPAN
旅游资讯

JAPAN 日本: +81

货币
Currency

货币兑换率
Exchange Rate

JAPANESE YEN - JPY
日元 - JPY

JPY 100 = MYR 3.70
100 日元 = 3.70 马币

Voltage - 100 V
电压 - 100伏特

A330

信用卡
Credit Card *许多信用卡在日本都能通行

*Credit cards are used widely in Japan

Each individual are entitled to check-in 1 luggage
of not more than 20kg & a hand carry bag not
more than 7kg.
每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,
以及托运行李不超过20公斤。

拨号代码
Dial Code

时差
Time Different

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

2 flat paralles pin
*Please bring a universal electric plug adapter

两扁头插座 *请自带多功能插座

电压
Voltage

Japan - 1 hour ahead of Malaysia
日本标准时差快马来西亚时间1小时

插座
Power Socket

行李托运
Luggage

Allowance

GD Partner:

Departure Date:
出发日期:

Tour Fare:
团费:

Tipping:
小费:

Visa:
签证:

Flight:
航班行程:

Airport Tax & Fuel Surcharge:
机场税及燃油附加费:

Agent Collection Fee:
旅行社代收费:

Travel Insurance:
旅行保险:

TOTAL:
总数:


